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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban mentesülhetnek egyes cégek a 
vendégmunkások foglalkoztatására vonatkozó kvóta alól?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/4937. számú kérdésemre adott válaszában arról tájékoztatott, hogy eddig 25 jogi személy kapta
meg a minősített kölcsönbeadói státuszt. Tehát ennyi cég foglalkozhat külföldi vendégmunkások
magyarországi behozatalával. Bár a vendégmunkás törvény hatályba lépéséig nem egészen 2 hónap
van hátra, a végrehajtással kapcsolatos rendeletek még a mai napig nem ismertek. Rendelet által
lesz  szabályozva  többek  között  például  az  a  "kvóta",  hogy  egyidőben  hány  vendégmunkás
foglalkoztatható hazánkban, és az is, hogy mely "hiányszakmákban". Már pedig a toborzás jelenleg
is zajlik.

A sajtóban megjelent hírek szerint azonban a kormány részéről történt utalás arra, azok a cégek,
amelyek  külföldi  vendégmunkásokat  szeretnének  alkalmazni,  és  létszámigénnyel  jelentkeztek,
azokra visszamenőleges hatállyal nem vonatkozik majd a rendeletben meghatározott kvóta. Sok cég
számára ugyanis probléma lehet, ha utóbb kiderül, hogy mégsem alkalmazhatnak annyi külföldi
vendégmunkást, mint amennyivel terveztek.

Kérdezem ezért Tisztelt Miniszter Urat, hogy:

• Két hónappal a törvény hatályba lépése előtt, miért nem ismertek még a vendégmunkások 
alkalmazásának feltételei? 

• Valóban mentesülhetnek-e a fent említett cégek a kvóta alól? 
• Hány cég jelentkezett eddig külföldi vendégmunkások alkalmazására irányuló 

létszámigénnyel? 
 

Várom érdemi válaszát!

 


